
Happart wil geen frank betalen voor BSE-
maatregelen
De Waalse regering wil de Europese BSE-maatregelen in geen geval financieren. Dat
benadrukt de Waalse minister van landbouw, José Happart. Z'n Vlaamse en federale
collega wijzen net als Happart in de richting van Europa, maar zijn iets realistischer en
willen een verdeling van de kosten bestuderen.
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De Waalse regering wil de Europese BSE-maatregelen in geen geval financieren. Dat benadrukt de
Waalse minister van landbouw, José Happart. Z'n Vlaamse en federale collega wijzen net als
Happart in de richting van Europa, maar zijn iets realistischer en willen een verdeling van de kosten
bestuderen.
Jaak Gabriëls, José Happart en Vera Dua vergaderden maandag over de BSE-maatregelen die
Europa aan de EU-landen oplegt. Naar verluidt verliep de vergadering bijzonder woelig. Vooral
Happart, die al ruim na het begin van de vergadering binnenkwam "wegens veel te laat op de hoogte
gebacht", verhief naar verluidt meermaals z'n stem.
Europa moet de concretisering van de maatregelen financieren, vindt Happart. Hij wil de kost van de
gekkekoeienziekte niet op de rug van de sector, noch van de consument schuiven, zegt hij.
De maatregelen houden het testen van runderen ouder dan 30 maanden in en het verbod op het
gebruik van diermeel in veevoeder.
In België gebeurt de verwerking van slachtafval tot diermeel alleen in Vlaamse bedrijven (Rendac,
Indaver en nog een 20-tal andere). Bedoeling is dat die bedrijven aangemoedigd worden om die
verwerking voort te zetten (met het oog op vernietiging van het meel), ook nu het straks niets meer
zal opbrengen. Happart staat op z'n zachtst gezegd niet te springen om die Vlaamse bedrijven
financieel bij te springen. Ook al exporteert Wallonië z'n slachtafval naar Vlaanderen...
Federaal minister Gabriëls waarschuwde er maandag op een persconferentie voor dat de
problematiek niet communautair mag gespeeld worden.
Gabriëls en Dua vinden eveneens dat Europa over de brug moet komen met geld, mits het om
Europese maatregelen gaat. "Maar je moet realistisch zijn. Veel Europese steun zit er niet aan te
komen. We kunnen dan niet anders dan al aan een verdeling van de kosten denken", klinkt het uit
Vlaamse hoek. "Als er geen Europees geld komt, staan we daar. De maatregelen moeten we sowieso
uitvoeren", aldus Gabriëls.
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